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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny panie prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Woclawka zwracam sig do pana prezydenta z proSb4 o
doprowadzenie ci4gu pieszego od uricy prusa do ulicy Kaliskiei (przed szkol4 podstawow4 nr
20), do bezpiecznego u2ytkowania przez rnieszkaric6w naszego rniasta.

Ten bardzo popuramy ci4g komwrikacyjny jest w bardzo zlym stanie techniczrym
(zwie,'zaly beton, dziury w nawierzchni, niesprawne odptywy wody deszczowei). Niestety
zaciera sig tam r6wnie2 granica po migdzy pnejazaem dra samochod6w i ci*giem pieszym, co
sprawia wyi4tkowo du2e niebezpieczefstwo. Bliskoii szkoly podstawowej wymaga
zdwojonej czujnodci dla ws4ystkich uzytkownik6w dr6g. oczywiscie miejsca parki:rgowe sq
potzebne i w tym wypadku konieczne, na duzych osiedlach jakim jest pofudnie miejsc
parkingowych ci4gle brakuje. Nie cho&i zatem o likwidacjg miejsc parkingouych, a.le o takie
zorganizowanie ruch korowego i pieszego, aby u2ltkowanie tego fiagmentu naszego miasta
byio zdecydowanie bardziej bezpieczne.

Miejsce to mogloby stai sig deptakiem w kt6rym okoliczni mieszkaricy mogriby
spokojnie prryjd 6 i odpocz46, a dzieci bezpieczne spgdzai wolny czas.
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